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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 3/2018 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 24. září 2018 

od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti  
 

Přítomni 
 
Členové komise:  RNDr. Irena Jančaříková (předsedkyně komise) 
   Mgr. Emil Šnaidauf (místopředseda komise) 
    Ing. Zdeňka Jankovičová 

RNDr. Soňa Chalupová 
 
Tajemník komise Ing. Jan Marek  
 
Hosté:    RNDr. Jitka Ciroková – vedoucí odboru životního prostředí 
   Ing. Michal Mišina – místostarosta 

Ing. arch. Dana Vilhelmová – vedoucí odboru ÚPRR 
 

Omluveni:  Mgr. Vladimír Lysenko 
Mgr. Jan Holeček  

Neomluveni:   Ing. Tomáš Kažmierski  
Ing. Zdeněk Košlík  

 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Emil Šnaidauf 
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. STUDIE ÚPRAVY AREÁLU PAC - LÁVKA NA OSTROV 
4. Územní studie krajiny SO ORP Beroun – ukončená 1. etapa – doplňující průzkumy a rozbory  
5. Různé 
 

 
Jednání: 

 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně paní Jančaříková, která určila zapisovatelem pana 
Marka a ověřovatelem zápisu pana  Šnaidaufa.  
 
Předsedkyně dále navrhla program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu plnění usnesení komise připravil tajemník komise životního prostředí pan Marek. 
 
k usnesení ze zápisu č. 5/2016 z 10. 10. 2016 
 
K bodu 5.5. Alternativní vodní zdroje pro Beroun 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje radě města zajistit revizi historických alternativních 
vodních zdrojů pro Beroun.  
Plnění usnesení: Společně se zástupci VaK Beroun byla provedena pochůzka a zdokumentování 
současného stavu alternativních vodních zdrojů pro Beroun. Další jednání v této věci proběhlo dne 3. 5. 
2017 za účasti RNDr. Chalupové, která sdělila, že na jednání byla prodiskutována možnost obnovy zdrojů, 
nebo jejich opuštění.  
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Při projednávání tohoto bodu byla doplněna informace o tom, že alternativní zdroje mívaly vydatnost 10 
litrů za vteřinu.   
 
Usnesení komise bylo splněno. 
 
 
K bodu 3 – STUDIE ÚPRAVY AREÁLU PAC - LÁVKA NA OSTROV 
 
Vedoucí odboru ÚPRR paní Vilhelmová seznámila členy komise se studií. Komise souhlasí s návazným 
řešením, ve kterém vidí příležitost rozšíření veřejných prostranství v centru města v návaznosti na záměr 
uvedený ve studii. Komise upozornila na to, že mrazící kontejnery, které jsou nyní umístněny nad slepým 
ramenem náhonu, degradují pohled od mostu u restaurace Venedik, a nejsou v souladu s předloženou 
studií.    
 
 
K bodu 4 – Územní studie krajiny SO ORP Beroun – ukončená 1. etapa – doplňující průzkumy a 
rozbory 
 
Vedoucí odboru ÚPRR paní Vilhelmová seznámila členy komise se studií a zodpověděla položené dotazy. 
Komise doporučuje s první částí studie seznámit obce v ORP. 
 
 
K bodu 5 – Různé 
 
4.1. Místostarosta Mišina informoval o tom, že se začíná znovu z úrovně státu řešit problematika tratě 
vysokých rychlostí. 
  
4.2. Místostarosta Mišina podal členům komise aktuální informaci o bývalé skládce na Lištici. 
 
4.3. Vedoucí odboru životního prostředí – paní Ciroková informovala členy komise o tom, že od října budou 
v Berouně nově umístěny šedé kontejnery na kovy, dojde ke zvýšení počtu kontejnerů na nápojové kartony 
(o 23 kusů) a zvýší se intenzita svozu BIO odpadů z hromadné zástavby z četnosti 1 x za 14 dní na četnost 
1 x za týden.  
 
4.4. Vedoucí odboru životního prostředí – paní Ciroková informovala členy komise o tom, že v rámci 
předcházení vzniku odpadů přispívá město Beroun na provoz internetového portálu „nevyhazujto.cz“.   
 
 
Předsedkyně komise poděkovala všem členům za jejich dosavadní působení v komisi a ukončila jednání 
komise v 17:10 hodin. 
 
 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek 
 
 
 
 
 
Ověřil:   Mgr. Emil Šnaidauf   
 
 
 
 
 
Předsedkyně komise:  RNDr. Irena Jančaříková    

 

 

 
 


